終止外僑綜合所得稅委託代理聲明書

Termination of Agent Appointment and Acceptance for Individual Income Tax

納稅義務人　　　　　　　　　　與代理人　　　　　　　　　　申請終止20　 年度外僑綜合所得稅有關納稅事宜之代理關係，請准予辦理。

Please approve the termination of the agency relationship between Taxpayer　　　　　　　　　　　　　　　　and Agent　　　　　　　　 for matters relating to the taxpayer’s  20　  year Individual Income tax.

　　　　    此　　致

財政部　  　　國稅局

　　 

To：National Taxation Bureau of              , 
Ministry of Finance

納稅義務人簽名：                                   受任人簽章：

Signature of Taxpayer                                 Chop & Signature of Agent
統一證號Taxpayer ID No.：

或稅籍編號Taxpayer Code Number                     身分證統一編號：
 日　期Date ：                                      ID No. of Agent
中　華　民　國　　　　　年　　　　　月　　　　日（Date　　　　　　　　　　　　）

　　　　　　　　　　　　　　　　

	本欄由稽徵機關填寫（This section is to be completed by the Tax Office）

　本局同意以上雙方　　  年度之綜合所得稅委託代理關係自  　 年　　 月　　 日起終止。
　We agree to terminate the agency relationship for 　　   year between the above two parties from
               （Date）

	承辦人
	股長
	審核員
	單位主管


納稅人（Taxpayer）　　　　　　　　　　　　　　　　代理人（Agent）

本局同意以上雙方　　  年度之綜合所得稅委託代理關係自　　 年　　 月　　 日起終止。

We agree to terminate the agency relationship for 20　　  year between the above two parties from
               （Date）。

　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　

　　　　　　　　　　　　　　　　　財政部　     國稅局

　　　　　　　　　　　　　　　　　　National Taxation Bureau of               , 
Ministry of Finance

（本聯交代理人收執）

The receipt should be sent to the agent.
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